
 

ZÁPISNICA 
z riadneho  zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Chmeľov  

konaného  dňa 26.9.2024 v zasadačke obecného úradu. 
 

Prítomní: - poslanci  -  Mgr. Anna Havirová, Pavol Kozák , Miroslav Keresteš, Ing. Kamil    

                                     Katuščák , Radovan Majerník                                                                           

• ostatní  podľa prezenčnej listiny                                                                                                                                                                                                      

 

P r o g r a m:  

 

           Otvorenie zasadnutia. 

1.  Určenie  zapisovateľa, overovateľov zápisnice. 

2.  Schválenie programu. 

      3.  Správa nezávislého audítora. 

      4.  Žiadosti. 

      5.  Informácia o činnosti OÚ. 

      6.  Rôzne.  

      7.  Interpelácie poslancov.  

      8.  Podnety a pripomienky občanov. 

      9.  Záver. 

 

        Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol  starosta obce  p. Milan Polča. Privítal 

všetkých prítomných.  Podotkol, že zasadnutie bolo zvolané pozvánkou, ktorá bola zverejnená  

na úradnej tabuli a webovej stránke obce dňa  23.9.2024.   

 

K bodu 1 

    V tomto  bode boli určení: 

za zapisovateľku  p. Kozáková a  za overovateľov zápisnice  p. Radovan Majerník a p. Mgr. 

Anna .Havirová  

 

K bodu 2 

   V tomto bode bol schválený  predložený program rokovania. 

Hlasovanie :  

Celkový počet poslancov obecného zastupiteľstva: 7 

Počet prítomných poslancov obecného zastupiteľstva: 5 

Za uznesenie: -5-  Mgr. Anna Havirová, Pavol Kozák , Miroslav Keresteš,  Ing. Kamil 

Katuščák , Radovan Majerník   

Proti uzneseniu: 0 

Zdržali sa : 0 

 

K bodu 3 

      Pán starosta  v tomto bode  konštatoval, že správa audítora  z overovania riadnej účtovnej 

závierky k 31.12.2023 obce Chmeľov bola poslancom zaslaná mailom .Druhá správa 

z overovania konsolidovanej účtovnej závierky a konsolidovanej výročnej správy 



k 31.12.2023  bola  na stole k nahliadnutiu .  Ďalej podotkol, že pán audítor poukázal na 

zaúčtovanie finančných prostriedkov pre súbor Oblík- členský príspevok  musí Oblík 

zúčtovať  (vystaviť faktúru). 

 

                                                                                                             Uznesenie č. 71/2024 

          Obecné zastupiteľstvo  po prerokovaní   berie na vedomie : 

1. Správu nezávislého audítora z overenia riadnej účtovnej závierky k 31.12.2023 obce 

Chmeľov  

2. Správu o overení konsolidovanej účtovnej závierky a konsolidovanej  výročnej správy 

k 31.12. 2023    obce Chmeľov    

Hlasovanie :  

Celkový počet poslancov obecného zastupiteľstva: 7 

Počet prítomných poslancov obecného zastupiteľstva: 5 

Za uznesenie: -5 - Mgr. Anna Havirová, Pavol Kozák , Miroslav Keresteš,  Ing. Kamil 

Katuščák , Radovan Majerník   

Proti uzneseniu: 0 

Zdržali sa : 0 

     

K bodu 4    

 

      V tomto bode  starosta obce informoval o žiadostí p. Mgr. Slávky Zochios ,  bytom 

Chmeľov    č. 308, ktorá žiada  o vyhĺbenie priekopy na  odvod dažďovej vody  a topiaceho sa 

snehu na obecnej ceste nad ich pozemkom. Dodal, že  je problém kde tú vodu zviesť, každý 

by tam mal mať mostík . Taktiež ,že do budúcna je na tejto strane cesty   plánované vedenie 

vodovodu. 

-p. Keresteš  / ktorý býva na tej ulici / dodal, že toľko vody tam nie je stačili by žliabky. 

 

     Starosta potom dodal, že na  zhotovenie priekopy od Vincenta Keresteša , Chmeľov 232 

po Jaroslava Keresteša , Chmeľov 58  dal spracovať   cenovú ponuku vo  firme Gaskomplet, 

ktorú už má, ale čaká ešte na ponuku od p. Jozefa Dreveňáka z Chmeľova. Firma Gaskomplet 

Prešov  nacenila zhotovenie priekopy  na 21 259,10 €.        

 

K bodu 5       

 

Pán starosta  v tomto bode  ďalej  informoval , že : 

1. - Jozef Čorba -Drevovýroba skončil svoju činnosť, avšak firmu /budovy nechce 

predať/ žiada prekvalifikovať daň ako pre fyzickú osobu , ktorá  nepodniká .  

- p. Kozák podotkol, že by mal zrušiť „živnosť“. 

- p. Ing. Katuščák taktiež podotkol, že sa nedá odkontrolovať či sa činnosť vykonáva 

alebo nie  .          

2. -o akciách VVS  , že ešte vyčkáme čo sa bude diať  ďalej  

3. -  súťaž na zhotovenie  stavby Zníženie energetickej náročnosti školy v obci Chmeľov  

vyhrala firma  PEhAES,a.s.  Ľubotice  .V súčasnosti sa vykonáva  kontrola  verejného  

obstarávania. Do súťaže boli prihlásené iba 2 firmy.   

4. - v  obci  na kritických úsekoch boli na základe spracovaného projektu   osadené  

dopravné  značky  v počte 15 ks 



 

K bodu 6,7,8 

    Ďalej pán starosta podotkol, že  komunálny odpad nám začala  v obci vyvážať firma 

KOSIT , ktorá kúpila spoločnosť Fúra.  Starostovia mali pracovné stretnutie, kde dostali  

ďalšie nové  informácie ohľadne  cien ,triedenia a tepelnej úpravy odpadu. Od 1. januára 

2025 bude povinnosť obcí zbierať šatstvo.  Bude potrebné spracovať nové VZN. 

 

        K bodu 9 

            Na záver pán starosta poďakoval  prítomným za účasť  a zasadnutie ukončil. 

 

V Chmeľove dňa :  26.9.2024 

Zapísala: Kozáková 

 

Overovatelia: 

 

Radovan Majerník                  .............................................. 

 

Mgr.  Anna Havirová             ................................................ 

 

 

                                                                                              ......................................... 

                                                                                                       Milan Polča 

                                                                                                       starosta obce 

 

 

 
 


